
Til: Skatteministeren

Dato: 15. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 695
Hvorfor skulle der gå så længe, inden Skatteministeriet fik fremskaffet oplys-
ningerne om transaktioner mellem danske banker og skattelylande? Der hen-
vises til, at SF allerede i februar 2008 opfordrede den daværende skatteminister
til at anmode bankerne om informationer om transaktioner mellem skattelylande
og danske pengeinstitutter, jf. alm. del - spørgsmål 154, 2007-08, 2. samling.

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 27. september 2010.
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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